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 Jelen volt Késett Előbb távozott Kimentést kért Hiányzott 

Bányász Gáspár x     

Czavalinga Dénes x     

Csala Tas x     

Göllei Máté x     

Gulácsi Balázs x     

Hegyi Bence x     

Heszler András x     

Kántor Tamás   x   

Kovalovszki Máté x     

Lajtos Máté x     

Lukács Bálint x     

Okolicsányi Péter x     

Szili Ákos x     

Tepfenhart Bence x     

Timár-Geng Péter        x     

Tóth Ákos Károly x     

Tóth Amanda x     

Tóth Levente x     

Ureczki Ágnes    x  

Varró Gergő    x  

Dátum: 2018.05.29. Oldalszám: 3 

 

Ülés kezdete: 20:10 

Tóth Amanda kérte, hogy a GHK tagjai kézfeltartással jelezzék, hogy rendelkeznek-e aktív 

hallgatói jogviszonnyal a BME Gépészmérnöki Karán. 

Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói 

jogviszonnyal a BME Gépészmérnöki Karán. 

 

Elnöki beszámoló 

Tóth Amanda elmondta a következőket: 

 Lezajlott a szociális pályázat bírálók szavazása.  
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EHK beszámoló 

Kántor Tamás és Kovalovszki Máté elmondta a következőket: 

 Az Egyetemi Hallgatói és Doktorandusz Képviselet ülésén szó volt a költségvetési 

szabályokról. 

 Pekár Zoltán a MAFC elnökségi tagja lett. 

 Szó volt a Lendület pályázatról, amelyre Dr. Orbulov Imrét, a Gépészmérnöki Kar 

gazdasági dékánhelyettesét is jelölték. 

 A Természettudományi Kar új dékánjának a Kari Tanács Horváth Miklóst támogatta. 

 Üzemel az OHV portál. 

 Megrendezésre kerül a BME Műmaraton futóverseny. 

 TVSZ módosítás fog életbe lépni a közeljövőben. 

 

Tanulmányi és Oktatási Bizottság 

Heszler András és Tóth Ákos elmondta a következőket: 

 Beszéltek az MSc képzések felülvizsgálatának állásáról. 

 Hamarosan kiértékelésre kerülnek az MSc képzéseket értékelő kérdőívek. 

 Tóth Ákos elmondta, hogy csütörtökön elindul a Best Practices bizottság munkája, 

melynek ő a hallgatói képviselő tagja. 

 

Szociális Bizottság 

Bányász Gáspár és Czavalinga Dénes elmondta a következőket: 

 Hamarosan esedékes lesz a szociális pályázat bírálók felkészítése. 

 

Tóth Amanda megkérdezte, mikor kell előbírálni a kollégiumi szociális pályázatokat? 

Czavalinga Dénes elmondta, hogy a vizsgaidőszak végén. 

 

Gazdasági Bizottság 

Szili Ákos ismertette a Gólyatábor előzetes költségvetését: 

 Elmondta, hogy a szervezők számának meghatározásánál a tavalyi számokat vette 

alapul. 

 Ismertette a gólyatáborra szponzorként jelentkezett cégekkel kapcsolatos tételeket. 

 Az utazási költségről nincsenek pontos összegek, ám az árajánlat meg lett kérve. 

 Ismertette az egyéb tételeket.  

 

Kántor Tamás elhagyta a termet. (20:57) 
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Tóth Amanda megkérdezte, ki tudja elfogadni a gólyatábor előzetes költségvetését? 

 

A GHK 12-0-0 arányban elfogadta a javaslatot. 

 

Rendezvény Bizottság 

Lukács Bálint elmondta a következőket: 

 Beszélt a Gólyatáborra való leutazásról. 

 Beszélt a Gólyatábor főszervezői megbeszélésen elhangzottakról.  

 

Gulácsi Balázs beszélt a tankörvezetői felkészítés állásáról. 

 

Lukács Bálint elmondta, hogy a Kozmosz Kör képviseltetni szeretné magát az idei 

gólyatáborban. 

 

Tóth Amanda megkérdezte, ki tudja támogatni, hogy a Kozmosz Kör képviseltesse 

magát a gólyatáborban? 

 

A GHK 12-0-0 arányban elfogadta a javaslatot. 

 

ESZK beszámoló 

Hegyi Bence elmondta a következőket: 

 Az Energetikai Kollégium június közepén tart tisztújítást. 

Egyéb 

 Tóth Amanda elmondta, hogy május 30-án Kari Informatikai Bizottság ülés lesz. 

Czavalinga Dénes elmondta, hogy nem tud részt venni a Kari Informatikai Bizottság 

ülésén. Hegyi Bence elmondta, hogy tudja helyettesíteni Czavalinga Dénest. 

Tóth Amanda megkérdezte, ki tudja támogatni, hogy Hegyi Bence helyettesítse Czavalinga 

Dénest a Kari Informatikai Bizottság ülésén? 

A GHK 12-0-0 arányban elfogadta a javaslatot. 

Az ülés vége: 21:46 

A következő ülés várható időpontja: 2018.06.05. 

  ....................................   ....................................  

 Lajtos Máté Tóth Amanda  

 emlékeztető-vezető elnök 

 Gépészkari Hallgatói Képviselet Gépészkari Hallgatói Képviselet  

mailto:hk@ktk.bme.hu
http://ghk.ktk.bme.hu/

